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Eladó Családi ház, 85 m2, 969 m2 telek, Marcali
21 500 000 Ft ( ~51 935 € )

Eladó egy tágas, felújítandó családi ház Horvátkúton!

Adatlap sorszáma: #696900363

Szobák: 2 + 1

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Felújítandó

Külső állapot: Átlagos

Fűtés: Konvektor

Építés éve: 1978

Kilátás: Vegyes

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Tv: Digitális TV adás

Internet: Szélessávú (>10Mbps)

Parkolás: Udvarban

Bútorozottság: Bútorozott

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: G

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Marcali vonzáskörzetében, Horvátkúton található ez a felújítandó családi ház,

melyet eladásra kínálok!

Olyan személyeknek és családoknak ajánlom elsősorban, akik egy falusi otthont

képzelnek el maguknak, egy zöld övezet közvetlen közelében.

Az ingatlan felújításra szorul, egy ideje használaton kívül áll. Eredeti elgondolás

alapján két és fél szoba lett kialakítva, ellenben a praktikus építési formának

köszönhetően a falak könnyedén eltávolíthatók és módosíthatók. Ez kimondottan

előnyös mindazok számára, akik saját elképzelésük alapján szeretnék

meghatározni új otthonuk elosztását. A ház összközműves, nyílászárói még az

eredetiek, fából készültek, ezek szintén cserélendők. Építési módja tégla, a

magas alapnak köszönhetően nem tapasztalható alsó fali vizesedés. A tető nem

ázik, de igényekhez mérten érdemes rá figyelmet fordítani egy komolyabb belső

felújítás előtt. A fűtésről gázkonvektor és kandalló gondoskodik. Amennyiben

csak fával szeretne fűteni, három kémény is rendelkezésre áll. A melegvíz

ellátást villanybojler biztosítja éjszakai áramról.

Az udvar megannyi lehetőséget nyújt a hobbi kertészek számára is. A ház

folytatásában van egy pici, praktikus pince, illetve a telek végében található egy

nagy tégla épület is, amiből könnyedén varázsolhat egy garázst, szerszámost,

műhelyt, vagy bármit ami szimpatikus. A szomszédos ingatlanok rendezettek, a

szomszédok pedig kedvesek. Az ingatlan 1/1 tulajdon, tehermentes, azonnal

birtokba vehető!

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

In der Gegend von Marcali, in Horvátkút, finden Sie dieses Einfamilienhaus zum

Verkauf!

Ich empfehle es Personen und Familien, die sich ein ländliches Zuhause in

unmittelbarer Nähe einer Grünanlage vorstellen.

Die Immobilie ist renovierungsbedürftig und steht seit einiger Zeit ungenutzt.

Ursprünglich als zweieinhalb Zimmer konzipiert, können die Wände dank der

praktischen Bauweise leicht entfernt und verändert werden. Dies ist ein

besonderer Vorteil für diejenigen, die den Grundriss ihres neuen Heims nach

ihren eigenen Vorstellungen gestalten möchten. Das Haus verfügt über alle

Versorgungseinrichtungen, die Fenster und Türen sind noch die ursprünglichen

Holzfenster und können ausgetauscht werden. Es ist aus Ziegeln gebaut, mit

einem hohen Sockel, unter dem kein Wasser steht. Das Dach ist nicht undicht,

muss aber vor einer größeren Innenrenovierung überprüft werden. Die Heizung

erfolgt über einen Gaskonvektor und einen Kamin. Drei Kamine stehen zur

Verfügung, wenn Sie nur mit Holz heizen möchten. Die Warmwasserversorgung

erfolgt über einen elektrischen Warmwasserbereiter in der Nacht. 

Der Innenhof bietet viele Möglichkeiten für Hobbygärtner. Es gibt einen kleinen,

praktischen Keller am Ende des Hauses und ein großes Backsteingebäude am

Ende des Grundstücks, das leicht in eine Garage, einen Geräteschuppen, eine

Werkstatt oder etwas anderes umgewandelt werden kann, das Ihnen gefällt. Die

Nachbargrundstücke sind ordentlich und die Nachbarn sind nett. Das Grundstück

ist 1/1 Eigentum, unbelastet, sofort bezugsfertig!

Diese Immobilie ist großartig, oder? Rufen Sie uns an für weitere Details und um

einen Termin zu vereinbaren! Wenn Sie kaufen oder verkaufen möchten,

kontaktieren Sie bitte den Home Manager! Wir können Ihnen helfen, Ihre Ziele

zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein günstiges Kreditangebot

benötigen, wählen unsere Berater nach einem kostenlosen Beratungsgespräch

aus einer Vielzahl von Banken das für Sie am besten geeignete aus!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

In the area of Marcali, in Horvátkút, you can find this family house for sale!

I recommend it to persons and families who imagine themselves a rural home in

the immediate vicinity of a green area.

The property is in need of renovation and has been unused for some time.

Originally designed as two and a half rooms, the walls can be easily removed

and modified thanks to the practical construction. This is a particular advantage

for those who want to define the layout of their new home according to their

own ideas. The house has all the utilities, the windows and doors are still the

original wooden ones and can be replaced. It is built in brick, with a high base

and no water underneath. The roof does not leak, but needs attention before a

major internal renovation. Heating is provided by a gas convector and a

fireplace. Three chimneys are available if you prefer to heat with wood only. Hot

water is supplied by an electric water heater at night. 

The courtyard offers many possibilities for hobby gardeners. There is a small,

practical cellar at the end of the house and a large brick building at the end of

the plot, which can easily be converted into a garage, tool shed, workshop or

anything else you like. The neighbouring properties are tidy and the neighbours

are nice. The property is 1/1 ownership, unencumbered, ready to move in!

This property is great, right? Please call for more details and to make an

appointment! If you are looking to buy or sell, please contact the Home

Manager! We can help you achieve your goals, anywhere in the country! Should

you need a favourable loan offer, our advisors will select the most suitable one

for you from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!


